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Fråga till gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) 
 

Modersmålsstöd inom SFI 

Forskningsläget är tydligt. Stöd på modersmålet är direkt avgörande för utbildningsresultatet 
för elever som ska lära sig svenska. Det är dessutom så att ju lägre grundutbildning eleverna 
har ju större är betydelsen av modersmålsstödet. Styrets budget har nu visat sig resultera i 
att just modersmålsstödet tas bort inom SFI-undervisningen för att resurserna saknas. 
 
Min frågeställning gäller hur gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden med gott samvete 
kan strunta i det tydliga forskningsläget och skära ner på det viktiga modersmålsstödet inom 
SFI. Effekterna av nedskärningarna kommer med största säkerhet att bli färre elever uppnår 
en bra nivå på SFI. Nedskärningarna är en tydlig klassmarkör, de elever inom SFI som har tidi-
gare högre studier kommer troligen klara sig ganska bra, men de elever som saknar tidigare 
studievana kommer att få det svårare att klara sina SFI-studier utan modersmålsstöd. 
 
Min fråga är: 

• Hur kommer gymnasie-och vuxenutbildningsnämnden säkerställa att det viktiga mo-
dersmålsstödet kommer att finnas kvar för SFI-eleverna? 
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